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Komise pro sport a sportovní dotace Rady m ěsta Beroun 
 
 
 
 

ZÁPIS č. 10/2016 
z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 31. 10.  2016 

od 18,00 hodin v zasedací místnosti Rady města Beroun 
 
 

Přítomni:  
 
Členové komise:  Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Jan Šimko, Ing. Viktor Burkert st., Mgr. Jan Piskáček, 

Petr Šírer, Jan Bečvář, Ing. Karel Přibyl, Ing. Martin Soukup,  
 od 18,35 hod. Mgr. Martin Šašek, 

 od 18.30 nepřítomen Ing. Viktor Burkert, st. 
Hosté: Mgr. Ivan Kůs, starosta města, Jan Liška, předseda TC R.A.K.  
Zapisovatel:  Libuše Ulbrichová 
Ověřovatel zápisu:  Ing. Jan Šimko 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení, seznámení s programem a jeho odsouhlasení 
2. Vystoupení starosty města Mgr. Ivana Kůse 
3. Představení TC R.A.K. – Jan Liška 
4. Pokračování v projednávání návrhů podmínek dotačního programu poskytování dotací na 

sportovní činnost v roce 2017   
5. Různé 
6. Závěr 

 
 
 

Jednání 
 
K bodu 1 - Zahájení, seznámení s programem a jeho o dsouhlasení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda Mgr. Dušan Tomčo, který jmenoval zapisovatelem 
Libuši Ulbrichovou a ověřovatelem zápisu Ing. Jana Šimka. Konstatoval, že v čase zahájení jednání 
komise pro sport a sportovní dotace (dále „KS“) bylo přítomno osm členů a je usnášeníschopné. 
 
Předseda komise navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace program jednání schvaluje. 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 
 
K bodu 2 -  Vystoupení starosty m ěsta Mgr. Ivana K ůse 
Mgr. Ivan Kůs vystoupil se svými postřehy a připomínkami k zatím navrženým podmínkám 
v přidělování sportovních dotací na rok 2017. Apeloval na všechny přítomné, aby pečlivě zvažovali 
každé své rozhodnutí, aby se snažili rozhodovat objektivně. Poté se starosta rozloučil a jednání 
opustil. 
 
K bodu 3 – P ředstavení TC R.A.K. 
Předseda zapsaného spolku představil krátce aktivity spolku, jejich výsledky, jejich plány. Vysvětlil, 
proč chce  žádat město Beroun o podporu sportu formou poskytovaných dotací. Členové komise 
vyslechli argumenty pana Lišky a všichni se shodli v názoru, že nic nebrání tomu, aby pan Liška 
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žádost za svůj spolek podal. Poté pan Liška poděkoval za pozornost a opustil jednání komise pro 
sport a sportovní dotace.     
 
 
K bodu 4 – Projednávání návrh ů podmínek dota čního programu poskytování dotací na 
sportovní činnost v roce 2017 
 
Předseda komise zopakoval výstupy z posledního jednání ze dne 24. 10. 2016 a vyzval k podání 
případných připomínek. Rozběhla se bohatá diskuse, při níž se řešily a upřesňovaly jednotlivé body 
stanovené na jednání a vyjádřené v zápise č. 9/2016.  
 

Dotační program „Poskytování dotací na sportovní činnost ve m ěstě Beroun 
v roce 2017 

Dotace na podporu sportu a sportovní činnosti budou rozděleny na: 
- dlouhodobou systematickou činnost mládeže (A) a  
- nadstandardní reprezentaci města (B). 

 
Dotace bude rozdělena mezi tyto programy v poměru 80% na „A“ a 20% na „B“. 
 
Ve skupin ě „A“ bylo navrženo hodnotit: 
 
A1   sociální pohled  20% váha 
A2  ekonomická náročnost 20% váha 
A3  náklady subjektu  60% váha 
 
Pro potřeby A2 by měla být využita tabulka z ČUS s tím, že předseda sportovní komise se pokusí 
spojit s autorem tabulky a požádá jej o vysvětlení některých dat a o zařazení chybějících sportů. 
 
A3 – náklady subjektu. V tomto bodě vycházíme z předpokladu, že náklady subjektu jsou rovny jeho 
příjmům. Jako příjmy budou započítávány tyto: 
 

a) platby členů – platby členů jsou chápány jako souhrn všech plateb členů spolku či 
klubu (do 19 let věku) uskutečněné ve prospěch daného spolku 

b) dotace města Beroun 
c) dotace od svazů a státních institucí 
d) příjmy od sponzorů a dary 

 
Body a, b i c se započítávají do výše 100 % doložených, bod d se započítává maximálně do výše 
100% bodu „a“ (tj. platby členů). 
 
Ve skupin ě „B“ bylo navrženo :  
 
hodnotit individuálně MS, ME a OH (vyčlenit 10% z celkového objemu „B“). Z tohoto důvodu si komise 
vyčlení 10% z celkové dotace na program (B) pro toto individuální ohodnocení. 
 
V oblasti nadstandardní reprezentace lze žádat pouze v jedné z kategorií – individuální či týmové. 
 
Dále byla navržena úprava koeficientů: 
Kritéria hodnocení : 
 
a) zařazení žádosti do sportovního odv ětví dle jeho oblíbenosti v regionu 
 

A) fotbal, lední hokej 
B) basketbal, florbal, hokejbal, atletika, plavání, tenis 
C) volejbal, rugby, badminton, bojové sporty, cyklistika, kanoistika, veslování 
D) ostatní 
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Koeficienty oblíbenosti  
A) 4 
B) 3 
C) 2 
D) 1 

 
b) zařazení žádosti podle úrovn ě sout ěže 

Kolektivní sporty Individuální sporty 
4  1. nejvyšší  4  MČR 
2  2. nejvyšší  1 krajské soutěže  
1  3. nejvyšší  (U tohoto typu soutěže budou započítávána pouze 

umístění do 10. místa, včetně.) 
 
c) zařazení žádosti dle umíst ění v sout ěži 

rozdělení dle umístění 
1. místo  2 
2. místo  1,75 
3. místo   1,35 
4. a další místo   1,0 

 
Komise navrhuje, aby se od celkové dotace subjektu odečetla dotace, kterou dostává daný subjekt 
jako příspěvek na provoz na městských sportovištích. Toto opatření navrhuje komise zavést až pro 
dotace na rok 2018, aby se subjekty, kterých se to týká, mohli na tuto skutečnost připravit. Dále je 
třeba, aby město připravilo detailní vyčíslení těchto dalších dotací. 
 
 
Poté dal předseda KS hlasovat o navržených podmínkách Dotačního programu „poskytování dotací 
na sportovní činnost ve městě Beroun na rok 2017, tj. o veškerých údajích bodu 4 tohoto zápisu. 
 
Usnesení: Komise pro sport a sportovní dotace souhlasí s podmínkami dotačního titulu „Poskytování 

dotací pro sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2017. 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
 
K bodu 5 – r ůzné 
Ing. Šimko znovu otevřel záměr z předešlých jednání – prověřit splnění podmínek pro poskytnutí 
dotací organizaci ELÁN sport, z.s. a TJ Kraso Beroun. Mgr. Tomčo prověří údaje organizace ELÁN 
Sport, Petr Šírer tak učiní u TJ Kraso Beroun a Školičky bruslení. 
 
 
 
 
 
K bodu 6 – záv ěr 
 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za konstruktivní přístup k řešené problematice. 
Informoval členy komise o své budoucí nepřítomnosti a pověřil místopředsedu Ing. Piskáčka 
zastupováním ve věcech jednání komise pro sport a sportovní dotace. Jednání komise předseda 
ukončil v 20.35 hodin.  
 
Zapsala: Libuše Ulbrichová 
 
Ověřil: Ing. Jan Šimko 
 
Předseda komise: Mgr. Dušan Tomčo 


